

**Protokoll fört vid styrelsemöte Svensk Bilsport Mellannorrland
Telefonmöte 200415 kl:19,00**

Närvarande: Göran Svensson, Madelene Sandström, Patrik Johansson, Dan Hoff, Mia Strömstedt, Bosse Edholm, Arne Sjölander, Håkan Grundahl, Patrik Rehnsbo, Lars-Erik Söderström, Ulf Jernström

- §1. Ordförande Göran öppnande mötet
- §2. Dagordningen godkändes
- §3. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna
- §4. Ekonomi
- Kontorapport, allt ser bra ut och det fungerar bra med bokföringen.
 - Obetalda fakturor finns, Mia skickar påminnelse!
- §5. Mittcup
- Regeländringen är godkänd enligt beslut!
- §6. Utbildning, Vagnsboksfärdkursen och tävlingsledningskursen blev inställd pga, Corona, nytt preliminärt datum 17-18/10-20.
- §7. Hemsidan
- Kalender, Mia informerade angående brev till klubbarna att man kan boka telefonnumret till möten.
- §8. Rapporter från SGA och utskott:
- Dragracing, Bosse informerar att det ska vara SGA möte imorrn 16/4.
- Karting: Ö-Vik vill flytta sin tävling från Juni till Augusti, mer info kommer.
- Det är SGA möte med utskottet i kväll 16/4
- Drifting: det jobbas hårt med SM och RM serierna, allt är lugnt angående coronan än.
- Reglerna för frikörning och modified tekniska är färdigställt.

§9. Förbundet

- Hur ska vi ställas oss till förbundsmötet (efter att möteshandlingarna kommit ut)!!

Ska vi ge förbundsstyrelsen ansvarsfrihet? Ett enhälligt nej från styrelsen!

§10. Övriga frågor

- Ny SGA I Rallycross Bengt-Åke Ihren är enligt beslut godkänt.

- Rally Sweden, VMT har sökt, Göran har pratat med Stefan Magnusson på VMT, och vi i distriktet vill hjälpa till.

- Corona / Covid 19, brev till klubbar, info till hemsidan, tävlingskalender, utbildningar

Lars-Erik kollar med förbundet hur dom ställer sig, så tar styrelsen beslut inom kort.

- Kläder, ska vi köpa in jackor? Ja Piket tröja? Ja Mia mejlar ut bild med storleksfråga till styrelsen och SGAerna, dessa köps in för att vi ska synas när vi är ute på olika arrangemang.

-telefonnumret ska Göran byta upp till minst 15 personer.

§11. Nästa möte 13/5 kl:19,00 telefon

§12. Ordförande avslutande mötet

Göran Svensson

Mia Strömstedt

Ordförande

Sekreterare